
O B E C   S U Č A N Y

ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA

konaného dňa 11.02.2020
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch



Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 11.02.2020 v RKD  v Sučanoch

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 04.02.2020. Uskutočnilo

sa v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n o s ť   n a       z     a     s     a     d n u     t í :  

Funkcionári OcÚ:

1.  Martin Rybár -   starosta obce
2. Mgr. Eva Belicová -   prednostka obecného úradu

P o s l a n c i :   

1. MUDr. Richard Koyš
2. Mgr. Veronika Ďaďová
3. Mgr. Róbert Kováč
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. JUDr. Miroslav Miert
6. Ľubomír Kyselica
7. Ing. Marián Dianovský
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.
9. doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Mgr. Gabriela Pecková - ospravedlnená
11. Martin Giert - ospravedlnený

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková -   zapisovateľka

H o s t i a :  

- viď prezenčná listina



Program: 
1.Otvorenie
2.Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice
3.Schválenie programu
4.Správa o plnení uznesení OcZ
5.Smernica na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií
6.Informácia o zmene organizačnej štruktúry
7.Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce
8.Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019
9.Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (BD40BJ Hradiská, 
Športový dom, závlaha na futbalovom ihrisku, sociálne zariadenia v RKD, plynofikácia klubu
dôchodcov, obecný nájomný dom na ulici 29. augusta, vysporiadanie pozemkov MRK, 
osvetlenie kruhového objazdu, elektronické služby, park Ďurka Langsfelda, cyklocesta pri 
kanáli, kompostáreň, strecha KC ai.)
10.Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2019
11.Dotácie z rozpočtu obce na r. 2020
12.Zmena rozpočtu obce na rok 2020
13.Správy z komisií OcZ 
14.Rôzne
15.Interpelácie
16.Záver 

Otvorenie

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý
privítal  prítomných poslancov (MUDr.  Richard Koyš,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  p.  Ľubomír
Kyselica, Ing. Marián Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica). 
Ospravedlnil  neprítomnosť  p.  Martina  Gierta,  Mgr.  Gabriely  Peckovej.  Skonštatoval,  že
obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.

Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice

p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú. 

Hlasovanie  za  prijatie  uznesenia,  ktorým  obecné  zastupiteľstvo    berie  na  vedomie,    že  za  
zapisovateľku bola určená p. Viera Jašeková

Do návrhovej komisie boli navrhnutí JUDr. Mgr. Peter Belica, p. Ľubomír Kyselica.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo    schvaľuje    členov návrhovej  
komisie : JUDr. Mgr. Peter Belica, p. Ľubomír Kyselica.
Za: 4 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, Ing. Marián Dianovský, doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD.)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (JUDr. Mgr. Peter Belica, p. Ľubomír Kyselica)

Za overovateľov boli navrhnutí: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský.



Hlasovanie  za  prijatie  uznesenia,  ktorým  obecné  zastupiteľstvo    schvaľuje    overovateľov  
zápisnice: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský:
Za: 6 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Schválenie programu

p.  starosta  sa  opýtal,  či  má  niekto  doplnenia  programu,  následne  požiadal  o schválenie
písomného návrhu programu.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo
program zasadnutia obecného zastupiteľstva
II. schvaľuje
program zasadnutia obecného zastupiteľstva
Za: 6 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Správa o plnení uznesení OcZ

p.  prednostka  informovala  o  stave  plnenia  jednotlivých  uznesení  zo  zasadnutí  obecného
zastupiteľstva, ktoré sa konali dňa 12.12.2019 a 13.01.2020.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo
Správu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva 
II. berie na vedomie
Správu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva 
Za: 6 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

p. starosta informoval,  že uznesenie obecného zastupiteľstva č.  8/2020 zo dňa 13.01.2020
nepodpísal z dôvodu, že by bolo zmätočné, nevýhodné pre obec z dôvodu jeho nesúladu s
podmienkami poskytnutia   úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania a dotácie Ministerstva
výstavby na stavbu “Bytový dom Hradiská” a jeho infraštruktúru.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
informáciu starostu obce o pozastavení výkonu uznesení obecného zastupiteľstva č. 8/2020 a
č. 9/2020 podľa § 13 ods. 6 z. o obecnom zriadení z dôvodu, že sú pre obec zjavne nevýhodné
pretože nie sú v súlade s podmienkami poskytnutia  úveru ŠFRB a dotácie MVSR na BD
Hradiská a infraštruktúru. 



II. berie na vedomie
informáciu starostu obce o pozastavení výkonu uznesení obecného zastupiteľstva č. 8/2020 a
č. 9/2020 podľa § 13 ods. 6 z. o obecnom zriadení z dôvodu, že sú pre obec zjavne nevýhodné
pretože nie sú v súlade s podmienkami poskytnutia  úveru ŠFRB a dotácie MVSR na BD
Hradiská a infraštruktúru. 
Za: 6 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Smernica na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií

p. starosta informoval, že uvedená smernica bola vypracovaná v súlade so zákonom NR SR.
č. 9/2010 Z.z. o sťažnostiach a zákonom NR SR č. 85/1990 Zb. o petičnom práve. 

p. prednostka dodala, že smernica bola vypracovaná na základe kontroly vykonanej hlavnou
kontrolórkou. Bola rozšírená na základe požiadavky na evidenciu prijatých podnetov, ktoré by
mohli byť sťažnosťou.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Návrh Smernice   na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií  
II. berie na vedomie
Smernicu   na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií  
Za: 6 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Informácia o zmene organizačnej štruktúry

p.  starosta  informoval,  že  organizačná  zmena  bola  upravená  na  základe  toho,  že  do
pracovného pomeru bude prijatý pracovník dobrovoľného hasičského zboru a 3 pracovníčky
Komunitného centra.
Informoval, že prebieha zmena obsadenia pracovného miesta na referáte daní z dôvodu, že p.
Balková dala  výpoveď z pracovného pomeru.  Hľadá sa náhrada na obsadenie uvedeného
pracovného miesta.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Mgr. Róbert Kováč. 

MUDr. Trnovská, MPH. sa opýtala, prečo sú 2 koordinátori na DHZO, 1 na obecnom úrade s
úväzkom 0,5.

p. prednostka odpovedala, že verejno-prospešné služby koordinujú dvaja hasiči (z dôvodu, že
sa striedajú na smeny) a p. Zelníková na obecnom úrade.

MUDr. Trnovská, MPH. sa opýtala, prečo pracovníci Miestnej občianskej poriadkovej služby
spadajú pod DHZO.

p. starosta odpovedal, že uvedení pracovníci sú výpomocou pre DHZO a základnú školu.



MUDr. Trnovská, MPH. sa opýtala na 2 robotníkov spadajúcich pod obecný úrad.

p. prednostka odpovedala, že sa jedná o p. Škutu a p. Burdu.

Ing. Dianovský uviedol, že koordinovanie verejno-prospešných služieb na dvoch miestach –
pod DHZO a obecným úradom je chaotické aj z hľadiska výkonu kompetencií.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Informáciu starostu obce o zmene prílohy organizačného poriadku: organizačná štruktúra  II.  
berie  na  vedomie    Informáciu  starostu  obce  o  zmene  prílohy  organizačného  poriadku:  
organizačná štruktúra
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír 
Kyselica, Ing. Marián Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Prevody,  nájmy,  výpožičky  a  nadobúdanie  nehnuteľného  majetku  obce  a  zriadenie
tiarch na nehnuteľný majetok obce

p. starosta informoval o žiadosti Marcina Jozefa a manž. Oľgy Marcinovej, byt. Budovateľská
658/9,  Sučany,  PSČ  038  52,  Mgr.  Kataríny  Hudákovej  a  manž.  Jána  Hudáka,  byt.
Budovateľská 661/15, 03852 Sučany, p. Juraja Martinku a manž. Moniky, byt. Budovateľská
660/13,  03852 Sučany a p.  Vlasty Čechovej,  byt.  Budovateľská  659/11,  03852 Sučany o
odpredaj pozemku parc. č. KNC 1764/53 o výmere 996 m2 z dôvodu hodného osobitného
zreteľa,  nakoľko  nehnuteľnosť  je  nevyužívaná  obcou,  žiadatelia  sú  vlastníkmi  priľahlej
nehnuteľnosti.

Doc.  Ing.  Vladimír  Bulej,  PhD.  uviedol,  že  stavebná  komisia  sa  žiadosťou  zaoberala,
doporučuje zámer schváliť za cenu uvedenú v znaleckom posudku. Žiadateľ dal vypracovať
znalecký posudok.

p. starosta povedal, že ekonomická komisia sa taktiež žiadosťou zaoberala, skonštatovala, že
cena by mohla byť vyššia ako tá, ktorá bola stanovená znaleckým posudkom.

Mgr. Kováč uviedol, že sa nestotožňuje s nízkou cenou, ale vzhľadom na to, že tam vedie
cesta, a bez ich súhlasu nebude mať obec prístup k pozemkom, obec musí takéto riešenie
prijať.

p.  starosta  dodal,  že  obec  v  tej  časti  pozemky  nemá,  prístupová  komunikácia  je  v  ich
vlastníctve. Obec tam má pozemky v územnom pláne vyčlenené na športový areál.

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch
I. prerokovalo
zámer predaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v     zmysle § 9a ods. 8  
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to:  parc. č. KNC
1764/53, o výmere 996m2, druh pozemku ostatná plocha a parc. č. KNC 1764/53 k.ú. o výmere 772
m2, druh pozemku ostatná plocha, k.ú. Sučany zapísaných na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného
úradu Martin, katastrálny odbor do podielového spoluvlastníctva: 



- Marcin Jozef r. Marcin, Ing. a Oľga Marcinová r. Matiašková, Ing., Budovateľská 658/9, Sučany,
PSČ 038 52, SR – výška spoluvlastníckeho podielu ¼
- Hudáková Katarína r. Rendková, Mgr., a Hudák Ján, Budovateľská 661/15, Sučany, PSČ 038 52, SR
- výška spoluvlastníckeho podielu ¼
- Martinka Juraj r. Martinka a Monika Martinková r. Štangová, Budovateľská 660/13, Sučany, PSČ
038 52, SR  – výška spoluvlastníckeho podielu ¼
-     Čechová Vlasta r. Dideková, Budovateľská 659/11, Sučany, PSČ 038 52, Slovensko – výška spolu  -  
vlastníckeho podielu ¼
za cenu 18.387,22 Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že nehnuteľnosti nie sú obcou využívané
a žiadatelia o odkúpenie sú vlastníkmi priľahlej nehnuteľnosti (prístupová komunikácia na
parcele 1764/5 k.ú. Sučany).
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír 
Kyselica, Ing. Marián Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

II. schvaľuje
Spôsob predaja predaja nehnuteľného majetku obce: parc. č. KNC 1764/53, o výmere 996m2,
druh pozemku ostatná plocha a parc. č. KNC 1764/53 k.ú. o výmere 772 m2, druh pozemku
ostatná plocha, k.ú. Sučany zapísaných na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin
prevodom z dôvodu hodného osobitného zreteľa v     zmysle § 9a ods.  8 písm. e) zákona č.  
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.
Za: 5 (MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč)

III.   schvaľuje  
zámer predaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v     zmysle § 9a ods. 8  
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to:  parc. č. KNC
1764/53, o výmere 996m2, druh pozemku ostatná plocha a parc. č. KNC 1764/53 k.ú. o výmere 772
m2, druh pozemku ostatná plocha, k.ú. Sučany zapísaných na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného
úradu Martin, katastrálny odbor do podielového spoluvlastníctva: 
- Marcin Jozef r. Marcin, Ing. a Oľga Marcinová r. Matiašková, Ing., Budovateľská 658/9, Sučany,
PSČ 038 52, SR – výška spoluvlastníckeho podielu ¼
- Hudáková Katarína r. Rendková, Mgr., a Hudák Ján, Budovateľská 661/15, Sučany, PSČ 038 52, SR
- výška spoluvlastníckeho podielu ¼
- Martinka Juraj r. Martinka a Monika Martinková r. Štangová, Budovateľská 660/13, Sučany, PSČ
038 52, SR  – výška spoluvlastníckeho podielu ¼
-     Čechová Vlasta r. Dideková, Budovateľská 659/11, Sučany, PSČ 038 52, Slovensko – ýška spolu  -  
vlastníckeho podielu ¼
za cenu 18.387,22 Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že nehnuteľnosti nie sú obcou využívané
a žiadatelia o odkúpenie sú vlastníkmi priľahlej nehnuteľnosti (prístupová komunikácia na
parcele 1764/5 k.ú. Sučany).
Za: 5 (MUDr. Richard Koyš,  p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)



Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Veronika Ďaďová.

p. starosta uviedol, že p. Marián Bobuľa, byt. Fatranská cesta 27/983, Sučany podal žiadosť o
odkúpenie pozemkov parc.  č.  4697/6,  4697/7,  4697/8.  Uvedená žiadosť bola prerokovaná
stavebnou i ekonomickou komisiou.

Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že v obci je diferenciácia pôdy, iná cena je v centre, iná v
odľahlejších lokalitách. V žiadosti ide o zosúladenie s reálnym stavom.

Mgr. Kováč uviedol, že s cenou sa nestotožňuje, ale berie do úvahy aj fakt, že je vlastníkom
priľahlej cesty. 

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
prerokovalo
žiadosť p. Mariana Bobuľu, Fatranská cesta 27/983, Sučany o odkúpenie pozemkov v k.ú. Sučany:
- parc. č. 4697/6 o výmere 177m2, druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom
z parc.č. 4697/3, v súčasnosti nezapísanej na LV) – v prospech p. Mariana Bobuľu, Fatranská cesta
27/983
parc. č. 4697/7 o výmere 62m2 druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom z
parc.č. 4697/1,  v súčasnosti  nezapísanej na LV) - v prospech p. Mariana Bobuľu, Fatranská cesta
27/983
- parc. č. 4697/8 o výmere 45m2 druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom z
parc.č. 4697/1, v súčasnosti nezapísanej na LV) – v prospech p. Jana Matulová, rod. Bobuľová, Tehel-
ná 8/259, Sučany
Za: 7 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 1 (Mgr. Veronika Ďaďová)

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
schvaľuje
Spôsob predaja predaja nehnuteľného majetku obce: 
- parc. č. 4697/6 o výmere 177m2, druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom
z parc.č. 4697/3, v súčasnosti nezapísanej na LV) 
parc. č. 4697/7 o výmere 62m2 druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom z
parc.č. 4697/1, v súčasnosti nezapísanej na LV)
- parc. č. 4697/8 o výmere 45m2 druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom z
parc.č. 4697/1, v súčasnosti nezapísanej na LV) 
k.ú. Sučany prevodom z dôvodu hodného osobitného zreteľa v     zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č.  
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.
Za:  8  (MUDr.  Richard  Koyš,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  p.  Ľubomír  Kyselica,  Ing.  Marián
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej,  PhD., JUDr. Mgr.  Peter Belica,  Mgr.  Róbert Kováč,
Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
schvaľuje
zámer predaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v     zmysle § 9a ods. 8  
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to:  



- parc. č. 4697/6 o výmere 177m2, druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom
z parc.č. 4697/3, v súčasnosti nezapísanej na LV) 
- parc. č. 4697/7 o výmere 62m2 druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom z
parc.č. 4697/1, v súčasnosti nezapísanej na LV)
p. Marianovi Bobuľovi, Fatranská cesta 27/983, Sučany a
- parc. č. 4697/8 o výmere 45m2 druh pozemku zastavané plochy (vytvorenej geometrickým plánom z
parc.č. 4697/1, v súčasnosti nezapísanej na LV) p. Jane Matulovej, rod. Bobuľovej, Tehelná 8/259,
Sučany
za kúpnu cenu 15 Eur / m2. 
Dôvodom  hodným  osobitného  zreteľa  je  skutočnosť,  že  na  pozemkoch  je  vybudovaná
prístupová komunikácia  k elektrickej  rozvodni  v Hrabinách,  ul.  Fatranská cesta  a  účelom
predaja je zosúladenie skutočného stavu s deklarovaným stavom v KN. 
Za: 5 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská,   doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. 
Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 3 (Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, p. Ľubomír Kyselica)

Verejná obchodná súťaž na prenájom nebytových priestorov (budova bývalej Slovenskej
sporiteľne)

p.  starosta  informoval,  že  záznam o vyhodnotení  ponúk z  verejnej  obchodnej  súťaže   na
prenájom nebytových priestorov budovy bývalej Slovenskej sporiteľne spracovala komisia v
zložení Mgr. Eva Belicová, Ing. Branislav Hríb, Ing. Janka Bednáriková. Uvedený záznam
bol prítomným doručený elektronicky.
Boli predložené nasledovné ponuky:
Na priestor 1 ( časť objektu, ktorú využívala banka)
- Maxi Finance s.r.o., p. Horniak ponúka cenu 52 €/m2/1 rok
- p. Coufalová – Víno u babky ponúka cenu 40,50 €/m2/1 rok
- Darissa collection – spoločenské šaty ponúka cenu 38 €/m2/1 rok
Priestor 2 (časť objektu, v ktorom boli chovateľské potreby)
- p. Marian Turan – masáže ponúka cenu 37 €/m2/1 rok
Komisia vyhodnotila poradie podľa najvyššej ceny predloženej ponuky. 

p. Kyselica uviedol, že v prípade prenájmu priestorov za účelom poskytovania finančných
služieb, nebude priestor námestia žiť. Prenájom priestorov za účelom zriadenia obchodu by
bol lepší.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Výsledky obchodnej verejnej súťaže na prenájom   nebytových priestorov     v     budove zapísanej  
na     liste  vlastníctva  č.     1881     vedenom  Okresným  úradom  Martin  ,  stavba  súpisné  číslo  552  
(ďalej len “Stavba”),   a     to:  
nebytový  priestor  1:  hala  o     výmere  35,84m2,  kuchynka  o     výmere  9,03m2,  WC o     výmere  
1,31m2,  bezpečnostná  miestnosť  o     výmere  6,81m2   a    nebytový  priestor  2:     hala  o     výmere  
28,35m2,  hala  o     výmere  13m2,  chodba o     výmere  2,05m2,  WC o     výmere  1,35m2,  pivnica  
o     výmere 16,55m2  .  
Za:  8  (MUDr.  Richard  Koyš,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  p.  Ľubomír  Kyselica,  Ing.  Marián
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej,  PhD., JUDr. Mgr.  Peter Belica,  Mgr.  Róbert Kováč,
Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0
Zdržal sa: 0



Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
schvaľuje
prenájom nebytového  priestoru  1  v  Stavbe  :  hala  o     výmere  35,84m2,  kuchynka  o     výmere  
9,03m2, WC o     výmere 1,31m2, bezpečnostná miestnosť o     výmere 6,81m2   spol.   MaxiFinance  
spol. s     r.o.  , IČO: 52 199     550,   Mierová 771/22, Sučany   na dobu neurčitú s výškou nájomného  
52 Eur / m2. 
Za: 4 (MUDr. Richard Koyš,  doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica,  Mgr.
Veronika Ďaďová)
Proti: 0
Zdržal sa: 4 (MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Mgr.
Róbert Kováč)
Uznesenie nebolo schválené.

p. starosta skonštatoval, že nakoľko uznesenie nebolo prijaté, uvedený priestor ostáva naďalej
obecný, bude prerokovaný opätovne komisiou.

Ing. Marián Dianovský uviedol, že pri vyhodnocovaní ponúk komisia brala do úvahy cenu, no
je potrebné brať do úvahy aj  najvýhodnejší  charakter prevádzky. Tento aspekt však nie je
merateľný.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
schvaľuje
prenájom nebytového priestoru 2 v Stavbe  :  hala o     výmere 28,35m2, hala o     výmere 13m2,  
chodba o     vým  ere 2,05m2, WC o     výmere 1,35m2 (okrem pivnice) p.    Marián  ovi   Turan  ovi na  
dobu neurčitú s výškou nájomného 37 Eur / m2. 
Za:  8  (MUDr.  Richard  Koyš,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  p.  Ľubomír  Kyselica,  Ing.  Marián
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej,  PhD., JUDr. Mgr.  Peter Belica,  Mgr.  Róbert Kováč,
Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (Bytový dom 40 byto-
vých jednotiek Hradiská, Športový dom, závlaha na futbalovom ihrisku, sociálne za-
riadenia v RKD, plynofikácia klubu dôchodcov, obecný nájomný dom na ulici 29. augus-
ta, vysporiadanie pozemkov MRK, osvetlenie kruhového objazdu, elektronické služby,
park Ďurka Langsfelda, cyklocesta pri kanáli, kompostáreň, strecha KC ai.)

Bytový dom 40 bytových jednotiek Hradiská

p. starosta informoval, že byty v bytovom dome boli prideľované v zmysle schváleného pora-
dovníka. Prečítal návrh bytovej komisie na pridelenie bytov nasledovne:
- Výmenu bytu pani Kvapilovej a pridelenie bytu číslo 30 pani Kvapilovej.
Prideľovanie  uvoľnených  byty  na  BD  Hradiská  879  podľa  schváleného  poradovníka
náhradníkov uznesením č. 7/2020:  
- pridelenie dvojizbového bytu číslo 8 p. Kataríne Sajdákovej, Mošovce
- prideliť dvojizbového bytu číslo 9 p. Jakubovi Janíčekovi, Martin



- prideliť dvojizbového bytu číslo p. 37 p. Marekovi Tomčíkovi, Sučany
- prideliť trojizbového bytu číslo 35 p. Zuzane Hubovej,  Sučany
- pridelenie garsónky č. 16 p. Dáši Hadovej, Šútovo

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Výmenu bytu pani Kvapilovej a     pridelenie bytu číslo 30 pani Kvapilovej.  
Prideľovanie  uvoľnených  byty  na  BD  Hradiská  879  podľa  schváleného  poradovníka
náhradníkov uznesením č. 7/2020:  
- pridelenie dvojizbového bytu číslo 8 p. Kataríne Sajdákovej - Mošovce
- prideliť dvojizbového bytu číslo 9 p. Jakubovi Janíčekovi – Martin
- prideliť dvojizbového bytu číslo p. 37 p. Marekovi Tomčíkovi – Sučany
- prideliť trojizbového bytu číslo 35 p. Zuzane Hubovej - Sučany
- pridelenie garsónky č. 16 p. Dáši Hadovej - Šútovo
V prípade uvoľnenia ďalších bytov (alebo ak nebudú náhradníci vyhovovať) budú tieto byty
pridelené v zmysle poradovníka. 
II. schvaľuje
Výmenu bytu pani Kvapilovej a     pridelenie bytu číslo 30.  
Prideľovanie  uvoľnených  byty  na  BD  Hradiská  879  podľa  schváleného  poradovníka
náhradníkov uznesením č. 7/2020:  
- pridelenie dvojizbového bytu číslo 8 p. Kataríne Sajdákovej - Mošovce
- prideliť dvojizbového bytu číslo 9 p. Jakubovi Janíčekovi – Martin
- prideliť dvojizbového bytu číslo p. 37 p. Marekovi Tomčíkovi – Sučany
- prideliť trojizbového bytu číslo 35 p. Zuzane Hubovej – Sučany
- pridelenie garsónky č. 16 p. Dáši Hadovej - Šútovo
V prípade uvoľnenia ďalších bytov (alebo ak nebudú náhradníci vyhovovať) budú tieto byty
pridelené v zmysle poradovníka. 
Za:  8  (MUDr.  Richard  Koyš,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  p.  Ľubomír  Kyselica,  Ing.  Marián
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej,  PhD., JUDr. Mgr.  Peter Belica,  Mgr.  Róbert Kováč,
Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Nájomné byty – ul. Tehelná

p. starosta prečítal návrh bytovej komisie na pridelenie jednoizbových bytov na ul. Tehelná.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
návrh na pridelenie jednoizbových bytov na ul. Tehelná nasledovne:
- Tehelná 7, byt číslo 2 – pre Marcelu Soboličovú
- Tehelná 5, byt číslo 2 – pre Petru Farkašovú
II. schvaľuje : 
pridelenie jednoizbových bytov na ul. Tehelná nasledovne:
- Tehelná 7, byt číslo 2 – pre Marcelu Soboličovú
- Tehelná 5, byt číslo 2 – pre Petru Farkašovú
Za:  8  (MUDr.  Richard  Koyš,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  p.  Ľubomír  Kyselica,  Ing.  Marián
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej,  PhD., JUDr. Mgr.  Peter Belica,  Mgr.  Róbert Kováč,
Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0



Zdržal sa: 0

Priestor pre verejnosť

IBV Diely Sučany

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Jankovič, aby predstavil zámer výstavby
IBV Diely. Požiadal o prerokovanie a znovuposúdenie žiadosti. Boli odstránené pripomienky
obce, obecná cesta sa pre potreby individuálnej výstavby nebude využívať. 

p. starosta uviedol, že žiadosť bola doručená nasledujúci deň po zasadnutí stavebnej komisie.
Jedná sa o obdobný zámer ako podala spoločnosť RRA Žilina,  no ide o výstavbu ďalšej
súbežnej ulice. 

p. Jankovič dodal, že sa jedná o jednu individuálnu výstavbu, na ktorej participujú tri spoloč-
nosti navzájom. 

p. starosta povedal, že už pri riešení zámeru spoločnosti RRA bolo povedané, že je potrebné
hľadať  možnosť  napojenia  prístupovej  komunikácie  na  štátnu  cestu  I/18.  Prepracovaním
zámeru  toto  nebolo  doriešené.  Táto  žiadosť  bola  doručená  nasledujúci  deň  po  zasadnutí
stavebnej komisie. 

p. Jankovič uviedol, že bez súhlasného stanoviska obce nie je možné sa ďalej pohnúť. Pozem-
ky sa vysporiadavajú uzatváraním zmlúv o budúcich zmluvách. 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. Uviedol, že oceňuje zapracovanie pripomienok. Opýtal sa, či
spoločnosť rokovala s Dopravným inšpektorátom, na základe čoho sa môže vyjadriť Sloven-
ská správa ciest. Bez súhlasného stanoviska toto nie je možné. 

p. prednostka uviedla, že v žiadosti je síce uvedené, že vyjadrenie Dopravného inšpektorátu je
prílohou, ale nie je doložené. 

p.  starosta  uviedol,  že  v  tejto  časti  obce  je  v zmysle  územného  plánu  obce  navrhovaný
kruhový objazd.

p. Jankovič uviedol, že dopravný inžinier sa vyjadril, že pre daný počet obyvateľov kruhový
objazd nie je potrebný. 

p. starosta dodal, že si všimol pečiatku stavebného inžiniera, nie dopravného.

Mgr. Kováč uviedol, že vidí problém pri odbočovaní vľavo vzhľadom k tomu, že zámer sa
realizuje mimo katastra obce.

p. starosta dodal, že je potrebné riešiť napojenie IBV na štátnu cestu I/18.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila p. Pliešovská, zástupkyňa spol. Krauss
Maffei Sučany, ktorá požiadala o súvislú opravu výtlkov na ul. Priemyselná, nakoľko zaťaže-
ním osobnou i kamiónovou dopravou sa ich stav zhoršuje.



p. starosta odpovedal, že výspravku výtlkov bude obec riešiť komplexne pre všetky komuni-
kácie v technologicky vhodnom čase. Je potrebné urobiť opravu, nie provizórne riešenie.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila p. Valéria Tomková, zástupkyňa spoloč-
nosti Darissa, prevádzkujúca požičovňu svadobných šiat v Sučanoch.

p. starosta odpovedal, že výsledky verejnej obchodnej súťaže na prenájom priestorov budovy
bývalej Slovenskej sporiteľne už boli prerokované. Priestory ostávajú naďalej obecné, násled-
ne budú prerokované komisiami. 

p. Tibor Pročka sa opýtal, čo bude s Futbalovým oddielom v Sučanoch.

p. starosta odpovedal, že v piatok mali jednanie s účasťou zástupcov Futbalového oddielu – p.
Malíkom, p. Dubovcom a p. Špirkom ohľadom vyúčtovania poskytnutej dotácie. Zástupcovia
boli informovaní, že je potrebné, aby bol schválený výbor Futbalového oddielu. Momentálne
dotáciu pre Futbalový oddiel nie je komu poskytnúť – nemá ju kto za organizáciu prevziať.
V r. 2018 im bola poskytnutá dotácia vo výške 12.900 €, v r. 2019 20.450 €. Obecné zastupi-
teľstvo je ochotné pomôcť, no je potrebná súčinnosť druhej strany. 
Je na Futbalovom oddieli, aby si jeho členovia zvolili výbor. Ohrozujú tak projekt závlahy
futbalového ihriska. 

p. Tibor Pročka uviedol, že je hanba, že pri výročí storočnice Futbalového oddielu končí fut-
bal v Sučanoch. 

p. starosta povedal, že poslanci obecného zastupiteľstva vyšli vždy v ústrety Futbalovému od-
dielu. Uviedol, že samotní členovia vidia, aký bude vývoj bez sponzorov. Dodal, že nevie, ako
v danej situácii môže pomôcť obec. Areál ihriska sa dal do poriadku, je škoda, aby sa to zniči-
lo. Doteraz bola kritika zo strany Futbalového oddielu na vedenie  obce, no vždy bola snaha a
ochota pomôcť.

p. Špirko prečítal vyjadrenie Futbalového oddielu k vzniknutej situácii (viď prepis textu niž-
šie):

“Vážený p. starosta, vážené obecné zastupiteľstvo ,

Keďže sa po našej obci ako aj po okrese Martin šíria nepravdivé informácie o futbalovom klu-
be Tatran Sučany rozhodol som sa týmto informovať Vás na tomto zastupiteľstve a v Sučian-
skych zvestiach, ako aj okresných novinách ŽT o chode klubu za roky 2018 a 2019.

V roku 2018 sme sa partia ľudí okolo predsedu FO p. Mirka Málika rozhodli podať pomocnú
ruku , nakoľko sa futbalový klub nachádzal v nelichotivej situácii ,čím sme chceli pozdvihnúť
jeho úroveň po stránke športovej ,ale aj spoločenskej. V čase začatia našej práce bolo v žiac-
kom mužstve  9  hráčov,  v dorasteneckom 5  hráčov  a v mužskom „ A „  mužstve  6  hráčov.
V tomto období prišiel k nám aj p. Dianovský Marian, a taktiež ponúkol svoju pomoc v práci
pri napredovaní futbalu v Sučanoch. Pri našich prvých rozhovoroch nám ponúkol spoluprácu
so sponzorom na dlhšie obdobie. Podľa jeho vyjadrenia to malo byť na obdobie min. 5 rokov.
Každá ruka pre dobrú vec je vítaná, preto sme sa s p. Dianovským dohodli na jeho návrhu, že
sa bude starať o mužskú kategóriu, my o mládežnícke mužstvá a spoločne budeme zveľaďovať
areál nového futbalového ihriska. Hneď na začiatku tejto spolupráce nám poskytol p. Dianov-
ský 1 000 € na zahájenie zimnej prípravy pre všetky mužstvá. Postupne sa začali mládežnícke



mužstvá rozširovať, ale nízka veková hranica hráčov nás donútila v 2019 odhlásiť dorastenec-
ké mužstvo, nakoľko sme nedokázali pre malý záujem hráčov naplniť mužstvo tak, aby bolo
schopné hrať majstrovské zápasy. P. Dianovskému sa naopak darilo dopĺňať mužskú kategó-
riu, a v Sučanoch to následne ožívalo aj v oblasti fanúšikov, ktorých počet narastal od zápasu
k zápasu. Chcem podotknúť,  že financovanie futbalového klubu na bežné výdavky bolo zo
zdrojov poskytnutých obecným zastupiteľstvom. Na prestupy, hosťovania hráčov pre mužskú
kategóriu zabezpečoval prostriedky p. Dianovský mimo dotácie z obce. Pri náročnej práci
z hráčmi všetkých kategórií sme nezabúdali ani na prácu pri zveľaďovaní športového areálu.
Výboru FO v spolupráci p. Deltona sa podarilo zabezpečiť dotáciu od Slovenské futbalového
zväzu vo výške 19 000 € a následne i obecné zastupiteľstvo a starostu p. Pĺžika o dofinancova-
nie výstavby kontajnerových šatní pre mládežnícke mužstvá. Po dlhých 40 – tich rokoch sa
podarilo vybudovať 3 šatne pre mládežnícke mužstvá ,čím sme odbúrali prechod mladých hrá-
čov cez hlavnú komunikáciu zo športového domu na nové futbalové ihrisko. Dotácia na chod
futbalového oddielu na rok 2018 bola vo výške 18 500 € a táto bola aj vydokladovaná kontro-
lórke obce. O športových úspechoch resp. neúspechoch nebudem hovoriť, ale bolo nám jasné,
keď počet hráčov v mládežníckych - žiackych mužstvách neustále rástol , že sme sa dali na
správnu cestu. V roku 2019 sme začali v nastavenom trende pokračovať a tým, že rástol aj po-
čet  hráčov  mohli  sme  do súťaží  prihlásiť  žiacke  mužstvá  v kategórii  U11,  U13 a U15 to
znamená 3 mužstvá. Bolo však potrebné posilniť trénerské posty ku každému mužstvu, zabez-
pečiť výstroj pre všetky mužstvá, zabezpečiť dopravu na zápasy čím sa rozsah našej práce
značne rozšíril.  V apríli 2019 bez bližšej špecifikácie ukončil  spoluprácu p. Dianovský,  čo
značne skomplikovalo situáciu v mužskom mužstve a museli sme hľadať riešenia na jej zvlád-
nutie, čo si tiež vyžiadalo nemalé úsilie. No popri tejto náročnej a komplikovanej práci sme
nezabúdali ani na zveľaďovanie nám zverených prostriedkov . Prerobili sme šatne mužov, šat-
ne rozhodcov a hlásateľňu v budove kolkárne . Podarilo sa nám do všetkých kontajnerových
šatní zabezpečiť vešiakové steny, natreli sme 3 strany oplotenia z vnútornej strany ihriska.
Zorganizovali  sme  MDD na multifunkčnom ihrisku  v spolupráci  so  ZŠ,  zorganizovali  sme
2.ročník Memoriálu Silvestra Huja, spolupracovali sme organizačne pri organizovaní behu
k srdcu SNP, zveľaďovali sme aj multifunkčné ihrisko, dosypaním granúl, vyčistením bežeckej
dráhy, upevnením ochranných sietí ako aj kosením okolia . Určite by sa nám to nepodarilo
bez sponzorskej pomoci ako napr. Prefa Sučany, ZWL, ECCO, pp. Rendko, Kubík, Kubala,
Kavulek , pizzerie OREA a v neposlednom rade Obecnému úradu , na čele so starostom p. Ry-
bárom ,za čo im od nás patrí úprimné poďakovanie. Ešte by som rád pripomenul, že sa nám
za pomoci p. Petríka podarilo zabezpečiť dotáciu od SFZ /ktorá je už schválená/ vo výške
10 000 € s 25 % spoluúčasťou obce a tieto prostriedky chceme využiť na vybudovanie závlahy
hracej plochy futbalového ihriska . 

Od obce sme v r. 2019 dostali dotáciu vo výške 20 450 €, ktorú sme vydokladovali kontrolórke
obecného úradu. Za našu prácu sme aspoň raz očakávali „malé ďakujem“ no dočkali sme sa
pravého  opaku.  Niektorí  poslanci  obecného  zastupiteľstva  nás  očiernili  a vyhlásili,  že  sa
nebudú podieľať na tom, aby si členovia FO plnili vrecká na úkor výchovy mládeže a jeden
poslanec nabáda spoluobčanov Sučian, aby sa nás pýtali, kde sme investovali peniaze, ktoré
sme dostali ako dotáciu od obce. Ďalej sme sa dozvedeli, že dotácia na rok 2020 bude pre FO
krátená. Keďže ani jeden člen výboru nie je podnikateľ, rozhodili sme sa po dvoch rokoch
skončiť dobrovoľnú prácu vo výbore FO ukončiť.

Na otázku „prečo sa starosta obce za celý rok 2019 nezúčastnil ani na jednom zápase mužov
a žiackych mužstiev“? odpoveď znela: že mu nikto nebude diktovať čo má robiť v sobotu. Pri-



tom mládežnícke družstvá hrajú zápasy v stredu, sobotu, a nedeľu a muži v sobotu. Nech si
každý občan urobí o jeho stanovisku svoj vlastný úsudok.

Takže zhrnieme dotácie od obce – 

Za rok 2018 18 500,00€

za rok 2019 20 450,00€

A na rok 2020 zastupiteľstvo schválilo dotáciu pre FO vo výške 13 200,00€

Aktuálne je v mužstve mužov 16 hráčov a v žiackych mužstvách 51 detí.

Výbor FO ”

p. starosta povedal, že k uvedenému článku Futbalového oddielu v Živote Turca doplní vlast-
né  stanovisko.  Skonštatoval,  že  obecné  zastupiteľstvo  bolo  nápomocné,  ochotné  pomôcť.
Požiadal, aby Futbalový oddiel našiel niekoho, kto funkciu vo výbore prevezme.

Mgr. Lenka Žuchová, hlavná kontrolórka, sa opýtala, či už prišla dotácia 10 tis. € pre Futbalo-
vý oddiel zo SFZ. 

p. starosta odpovedal, že žiadateľom dotácie bola obec, a to o dotáciu na vybudovanie šatní vo
výške 50.000,- Eur. Bola schválená vo výše 10.000,- Eur s účelom využitia na šatne. Obec
preto požiadala FZ o zmenu účelu na vybudovanie závlahy. Skonštatoval, že Futbalový oddiel
má svoje stanovy, je potrebné, aby doriešili otázku, kto bude ich štatutárny zástupca.

p. Tibor Pročka uviedol, že výbor musí byť zvolený konferenciou, kde zvolia predsedu.

p. Ľubomír Kyselica uviedol, že na schôdzi mal mať výbor pripravený aj záložný plán. Opýtal
sa, koľko členov má Futbalový oddiel. Títo mali byť na schôdzi prítomní.

p. starosta povedal, že obec môže niekoho delegovať do výboru.

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že na schôdzi sa p. Málik vzdal funkcie, no nikto za nič nehlaso-
val, nie je zo zasadnutia spísaná zápisnica, prijaté uznesenie. Predseda sa vzdal funkcie, no
výbor ostal. 

p. Špirko povedal, že všetci sa vzdali funkcie. 

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že nikto o tom nehlasoval. Obec je ochotná pomôcť, sú priprave-
né dotácie na schválenie, no v prípade Futbalového oddielu ju nie je komu odovzdať, nemá ju
kto prevziať.

p. prednostka uviedla, že žiadosť o dotáciu bola prerokované kultúrnou a ekonomickou komi-
siou. Žiadosti o dotácie sú bodom rokovania obecného zastupiteľstva, rozhodne sa o výške
dotácie. Ak bude dotácia schválená, bude pripravená zmluva na podpis s lehotou na jej podpí-
sanie do 1 mesiaca.
Čo sa týka aktívnej spoluúčasti na financovaní, na SFZ bola zaslaná žiadosť o zmenu účelu
použitia dotácie z kontajnerových šatní na závlahový systém futbalového ihriska. Žiadateľom
dotácie mohol byť aj Futbalový oddiel v prípade, že by preukázal nájomné právo k priestrans-



tvu. Žiadateľ dotácie je jej prijímateľom. V tomto prípade obec sa podpísaním zmluvy zavä-
zuje dodržať udržateľnosť projektu.  
V obci je veľa spoločenských organizácií. Keď vychádzajú výzvy nadácií, na tieto môžu rea-
govať, napr. Bilingválne gymnázium získalo grant Coop Jednoty. 

JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že žiadosti o dotácie budú prerokované na tomto zasad-
nutí obecného zastupiteľstva, majú doporučených 13.300 €. Je na Futbalovom oddieli, či kre-
uje výbor.

p. Špirko uviedol, že v súčasnosti hráči nemôžu ani odísť z Futbalového oddielu, nie je pre-
stupový termín, no nemá ich kto ani koordinovať. Keby bola dotácia z obce na činnosť Futba-
lového oddielu 20-22 tis. €, bolo by to reálne pokračovanie činnosti Futbalového oddielu.

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. sa opýtal, či v prípade, že by bola dotácia obce vo výške 20
tis.  € schválená, či ostane Futbalový oddiel funkčný. Opýtal sa, čo potrebuje sučiansky futbal.

Ing. Marián Dianovský uviedol, že obrovským problémom od roku 2010 je zanedbanie mlá-
deže, nemal kto hrať. 

p. Špirko skonštatoval, že je potrebné si vychovať generáciu futbalistov.

p. starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo bolo vždy ochotné vyjsť v ústrety. Dotácia
bude schválená, no je potrebné aby si futbalový oddiel schválil výbor. Dotáciu bude potrebné
zúčtovávať mesačne. Obecné zastupiteľstvo je flexibilné, ochotné riešiť problémy.

p.  prednostka  povedala,  že Futbalový oddiel  môže požiadať Žilinský samosprávny kraj  o
dotáciu na storočnicu futbalu.

p. Balko, zástupca Stolnotenisového oddielu poďakoval za výbornú spoluprácu. Skonštatoval,
že podlaha v kolkárni je hotová. 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila aj p. Valéria Tomková, zástupkyňa spoloč-
nosti Darissa. 

Mgr.  Veronika Ďaďová navrhla pridelenie  nebytového priestoru do nájmu spol.  Darissa –
predaj spoločenských šiat vzhľadom k vhodnejšiemu charakteru prevádzky na námestí v cen-
tre obce. 

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Doplňujúci poslanecký návrh a v  ýsledky obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytových  
priestorov     v     budove zapísanej na     liste vlastníctva č.     1881     vedenom Okresným úradom Martin,  
stavba súpisné číslo 552 (ďalej len “Stavba”), a     to:  
nebytový  priestor  1:  hala  o     výmere  35,84m2,  kuchynka  o     výmere  9,03m2,  WC o     výmere  
1,31m2, bezpečnostná miestnosť o     výmere 6,81m2 a nebytový priestor  
II. schvaľuje
Doplňujúci poslanecký návrh na prenájom nebytového priestoru 1 v Stavbe  : hala o     výmere  
35,84m2,  kuchynka  o     výmere  9,03m2,  WC  o     výmere  1,31m2,  bezpečnostná  miestnosť  
o     výmere 6,81m2   spol. DARISSA, s.r.o., IČO: 50     466 411, Štiavnická cesta 1791  , Sučany   na  



dobu  neurčitú  s  výškou  nájomného  38  Eur  /  m2  vzhľadom  na     najvhodnejší  charakter  
prevádzky pre plnenie samosprávnych úloh vyhlasovateľa.     
Za:  7  (MUDr.  Richard  Koyš,  MUDr.  Iveta  Trnovská,  p.  Ľubomír  Kyselica,  Ing.  Marián
Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0
Zdržal sa: 1 (doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.)

Uzavretie vrchného poschodia budovy na Partizánskej ul. č. 24

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že bytová komisia sa zaoberala bývaním na poschodí budovy na
Partizánskej ul. č. 24. Bytovka je v dezolátnom stave, problémom je strecha. Potrebné je riešiť
presun nájomníkov Angela Cicková, Eva Facunová, Anna Rácová a Dušan Cicko. Problémom
je nedoplatok za elektrickú energiu Angely Cickovej a Dušana Cicku.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Uzavretie 1. poschodia na Partizánskej 24 a presun nájomníkov –  Angela Cicková, Eva 
Facunová, Anna Rácová a     Dušan Cicko do voľných nájomných priestorov okrem BD   
Hradiská a BD Tehelná – napr. bunka 10C pri Váhu, byt pri Váhu 477/7B, byty na prízemí na 
Partizánskej č. 24
II. schvaľuje : 
Uzavretie 1. poschodia na Partizánskej 24 a presun nájomníkov –  Angela Cicková, Eva 
Facunová, Anna Rácová a     Dušan Cicko do voľných nájomných priestorov okrem BD   
Hradiská a BD Tehelná – napr. bunka 10C pri Váhu, byt pri Váhu 477/7B, byty na prízemí na 
Partizánskej č. 24. 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, 
Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Lenka Žuchová, hlavná kontrolórka,
ktorá uviedla, že Správa o kontrolnej činnosti bola prítomným zaslaná elektronickou poštou.
Uviedla, že bolo vykonaných 15 kontrol na základe schváleného plánu kontrolnej činnosti na
1. a 2. polrok. Z 15 kontrol boli v desiatich zistené nedostatky, je potrebné vykonanie opatrení
na ich odstránenie.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Miroslav Miert.

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za r. 2019 
II.   berie na vedomie  

Správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za r. 2019 
Za: 9 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing.
Marián Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr.
Veronika Ďaďová)
Proti: 0



Zdržal sa: 0

Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci 

Bytový dom 40 bytových jednotiek Hradiská

p. starosta informoval, že poradovník nájomníkov bol schválený. V pondelok bola vykonaná
kontrola Štátnym fondom rozvoja bývania. Vytipovali si náhodne byty, ktoré premerali a vý-
meru porovnali, čo bolo v poriadku.
Slovak Telekom pritiahol optickú sieť do bytového domu s využitím stupačiek do jednotli-
vých bytov. Predíde sa tak osádzaniu satelitných prijímačov. 
Upravuje sa okolie bytového domu. Robí sa skrývka vrstvy zeminy členmi Dobrovoľného ha-
sičského zboru obce.

Ing. Marián Dianovský upozornil na zatekajúcu striešku nad vchodom bytovky. Na balkónoch
je zlý sklon, ostáva stáť voda na železnej platni, odrážajúce kvapky znečisťujú fasádu. 

p.  starosta  odpovedal,  že všetky zistené závady boli  spísané a odovzdané p.  Poništovi  na
riešenie. Závady nebolo možné odstrániť pred pripojením na elektrickú energiu. Pán Poništ
zašle termín odstránenia závad. 

Ing. Dianovský sa opýtal, či sa neuvažuje o náterom stien do určitej výšky. V súvislosti s na-
sťahovaním nájomníkov došlo k poškodeniu náteru stien. 

p. starosta uviedol, že pred prevzatím bol každý byt nafotený, bolo podpísané prevzatie. Sa-
motný náter stien by už musel byť financovaní z prostriedkov obce. V bytovom dome sa za-
čína tvoriť fond opráv.

Športový dom

p. starosta informoval, že bol spracovaný návrh ankety. Občania budú oslovení, aby pri voľ-
bách do NRSR dňa 29.2.2020 vyjadrili svoj názor o budúcom využití budovy Športového
domu.

Závlaha futbalového ihriska

p. starosta informoval, že obci doposiaľ nebola doručená odpoveď na žiadosť o zmenu účelu
požitia dotácie z pôvodného zámeru výstavby kontajnerových šatní na závlahu futbalového
ihriska. 
Základnou  podmienkou  pre  prijatie  dotácie  je,  aby  bol  Futbalový  oddiel  funkčný,  mal
zriadený výbor, bola zachovaná práca s mládežou. 

Rekonštrukcia WC v Robotníckom kultúrnom dome

p. starosta uviedol, že vzhľadom na sústavné sťažnosti občanov na pretrvávajúci zápach na to-
aletách.  Súčasný stav rieši  spoločné WC pre dámy i  pánov.  Vzhľadom k uvedenému bol
spracovaný  návrh  rekonštrukcie  sociálnych  zariadení  s  návrhom  odčlenenia,  skultúrnenia
a vybudovania nového WC pre pánov, urobili sa aj nové rozvody vrátane nového napojenia na
verejnú kanalizáciu. Využil by sa priestor bývalého kaderníctva s tým, že keby sa sobášna



miestnosť riešila v iných priestoroch, mohli by sa využívať aj  priestory súčasnej sobášnej
miestnosti.
Celkový rozpočet realizácie je 64 tis. €.

p. prednostka doplnila, že rozpočet je projektovaná nie je vysúťažená suma. 

p. Kyselica povedal, že to predstavuje dosť vysoké náklady.

Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že stavebná komisia sa návrhom rekonštrukcie WC v RKD
zaoberala. Cena sa zdá byť dosť vysoká, no niektoré položky je možné zrealizovať svojpo-
mocne. 

p. starosta uviedol, že reagoval na sťažnosti občanov. Súčasný stav je nevyhovujúci, štandard
v dnešnej dobe je niekde úplne inde.

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že od r. 1984 sa ráz Robotníckeho kultúrneho domu nezmenil.
No použitie 65 tis. € na prestavbu WC je luxus. Navrhol zaoberať sa rozšírením Robotníckeho
kultúrneho domu a prepojením budov.

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že je predpoklad, že vysúťažením dôjde k zníženiu
ceny. Dodal, že keď je problém s financiami na rekonštrukciu WC, bude ťažké uvažovať o fi-
nancovaní prístavby. 

MUDr. Koyš navrhol investovať do vybavenia kuchynky v RKD.

JUDr. Miert uviedol, že ekonomická komisia sa projektom rekonštrukcie WC v RKD zaobe-
rala. Je predpoklad, že súťažou dôjde k zníženiu ceny o 20 %, no aj cena po predpokladanom
znížení sa zdala členom ekonomickej komisie vysoká. 
Zároveň je potrebné si uvedomiť, že výnosy z prenájmu RKD by boli vyššie, pokiaľ by aj vy-
bavenie kuchynky v RKD bolo v inom stave. Bolo by vhodné investovať aj do vybavenia ku-
chynky, zvýšil by sa tak záujem o poriadanie iných osláv. 
Na to, aby došlo k posunu,  je potrebné investovať aj do rekonštrukcie WC.

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. sa opýtal, či existuje projektová dokumentácia k plánovanej
prístavbe RKD.

p. starosta odpovedal, že prístavba musí zahŕňať aj strechu. Minulý rok sa robilo spevnenie
múru. Cez leto je potrebné zatepliť spodok v miestach, kadiaľ tečie popod budovu potok. 

p. Ľubomír Kyselica uviedol, že by bolo vhodné sa zaoberať rekonštrukciou chodníkov a ciest
v obci. Zámer vybavenia kuchynky je fajn, no pre sprevádzkovanie kuchyne je potrebné dodr-
žať podmienky Regionálneho úradu verejného zdravotníctva. 

Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že sa uvažuje aj o rekonštrukcii športového domu, no je
otázna výška investície, keď 43 tis. € sú predpokladané náklady na rekonštrukciu chodníka
popri cintoríne. 

p. prednostka skonštatovala, že obec stojí pred otázkou rekonštrukcie športového domu, je tu
otázka financií, či by to obec zvládla aj rozšírenia Robotníckeho kultúrneho domu a.



Ing. Marián Dianovský skonštatoval, že bude potrebné sa zaoberať aj námestím.

p. starosta odpovedal, že je potrebné vyspraviť pódium.

Mgr. Ďaďová uviedla, že rekonštrukcia WC je nutná. Je to veľká investícia vzhľadom k tomu,
že je to rekonštrukcia starej budovy. 

Doc.  Ing.  Vladimír  Bulej,  PhD. navrhol  odpredať Športový dom a peniaze investovať do
Robotníckeho kultúrneho domu. 

p. starosta povedal, že pri využití Športového domu pre účely Bilingválneho gymnázia sa ráta
s jeho odpredajom. 

Plynofikácia Klubu dôchodcov

p. starosta uviedol, že keď zistil výsledky z kontroly odberných miest vykonanej hlavnou kon-
trolórkou, rozhodol sa zrealizovať prívod plynu s napojením kotla. Do budúcna uvažuje s pre-
sunom archívu do Bytového domu 40 b.j. Hradiská. Splynofikovanie by malo stáť do 4 tis. €.

Obecný nájomný dom na ul. 29. augusta

p. starosta skonštatoval, že na poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva dostal úlohu pre-
veriť stav nájomného domu na ul. 29. augusta. Stavební inžinieri neodporúčajú realizáciu vý-
meny strechy vzhľadom k tomu, že obvodové murivo je z nepálenej tehly.
p. Kľučkovi ponúkol ísť do Kláštora pod Znievom, bola mu daná výpoveď nájomnej zmluvy,
nakoľko časť rodinného domu v ktorej býva, má strechu v najhoršom stave. Uvedený priestor
by bolo možné použiť pri riešení Alžbetinho dvora. 
Stavebná komisia sa zaoberala otázkou potreby prekládky 22 kV vedenia NN siete. 

Vysporiadanie pozemkov marginalizovanej rómskej komunity (ďalej len MRK)

p. starosta uviedol, že vďaka projektom Terénnej sociálnej práce, Komunitné centrum, Miest-
na občianska poriadková služba bola obec povinne zapojená do geodetického zamerania po-
zemkov.  Projekt smeruje k tomu, aby si občania MRK odkúpili pozemky pod svojimi obyd-
liami.  Výsledkom projektu  bol  elaborát  o právnom stave  nehnuteľností  obývaných  MRK,
v zmysle ktorého nie je potrebné vysporiadavať pozemky MRK.

Osvetlenie kruhového objazdu

p. starosta uviedol, že pretrváva stav od r. 2019 stav poruchy na vedení. Sú pripomienky obča-
nov i samotných riaditeľov podnikov v priemyselnej zóne, aby to obec osvetlila. Obec obdr-
žala cenové ponuky, budú prítomným preposlané v elektronickej podobe.

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že na základe podnetov od občanov je potrebné riešiť
aj križovatku pri Ústave na výkon trestu odňatia slobody pre mladistvých. Dodal, že pre obec
sú to náklady, no má zároveň aj príjmy z priemyselnej zóny.

MUDr. Richard Koyš uviedol, že nový most, ktorý je v správe Vyššieho územného celku Ži-
linského samosprávneho kraja, je neosvetlený. 



Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že pre riadne vykonávanie inventúry majetku obce je
potrebné viesť kroky k implementácii čiarových kódov a čítačiek. Skonštatoval, že náročná je
úvodná fáza.

Elektronické služby

p. prednostka informovala, že obec je v procese implementácie služieb e-governmentu (komu-
nikácia elektronicky a aktívna registratúra). V súčasnosti sa rieši prihlasovanie cez čítačku ob-
čianskeho  preukazu.  Elektronický  systém  bude  riešiť  prideľovanie  elektronických  podaní
jednotlivým referentom,  rieši  elektronickú  pečať.  Nie  je  potreba  občianskeho  preukazu  s
čipom, urýchli sa komunikácia. 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva odišiel doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.

Park Ďurka Langsfelda

p. starosta informoval, že vizualizáciu dostali prítomní elektronicky. Projekt rieši ozelenenie
parku, vybudovanie detského ihriska. Náklady na realizáciu projektu predstavujú 19.042 €.
Oslovil p. Podoláka v rámci výrubu drevín s tým, že by nevysádzal dreviny, ale poskytol obci
finančnú náhradu.  Uvažuje sa  aj s finančnými prostriedkami z grantu.

Cyklotrasa pri kanáli
p. starosta uviedol, že sa jedná o zriadenie cyklotrasy od priemyselnej zóny, cez ulicu Miero-
vú v smere na Turany a Turčianske Kľačany.

p. prednostka dodala, že v septembri sa uvažuje so schválením územného plánu, kde budú za-
hrnuté cyklotrasy, kompostáreň. 
Cyklocesta na kanáli je najjednoduchšou variantou vzhľadom k vysporiadaniu pozemkov so
Slovenským vodohospodárskym podnikom.  Obce,  ktoré  majú  cyklocesty  na  kanáli  riešia
vlastnícky vzťah uzavretím nájomnej zmluvy na dobu neurčitú za 1 € ročne. PO vypracovaní
projektu na cyklocestu, sa vytýči konkrétny úsek. 

p. starosta povedal, že podmienkou k realizácii cyklotrás, kompostárne je schválenie územné-
ho plánu, na základe ktorého je možné postupovať ďalej.

Strecha Komunitného centra

p. starosta informoval, že výmena krytiny, poškodeného krovu, hrád a lát bude stáť 12 tis. €.
Ešte prebieha finančná kontrola zahájená ministerstvom, očakáva sa kontrola verejného ob-
starávania. 

Projekt na jazykové učebne Základnej školy

p.  starosta  informoval  o  zámere  rekonštrukcie  jazykovej  a  chemicko-biologickej  učebne.
Uviedol, že obec sa snaží zachytiť možnosť finančných zdrojov, sleduje možnosť získania
dotácií.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo



I. prerokovalo
informácie o     projektoch a     realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany  
/BD  40BJ  Hradiská,  Športový  dom,  závlaha  na  futbalovom  ihrisku,  sociálne  zariadenia
v     RKD,  plynofikácia  klubu  dôchodcov,  obecný  nájomný  dom  na  ulici  29.  augusta,  
vysporiadanie  pozemkov  MRK,  osvetlenie  kruhového  objazdu,  elektronické  služby,  park
Ďurka  Langsfelda,  cyklocesta  pri  kanáli,  kompostáreň,  strecha  KC,  prebiehajúca  kontrola
VOS v KC, učebne v ZŠ/
II. berie na vedomie
informácie o     projektoch a     realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany  
/BD  40BJ  Hradiská,  Športový  dom,  závlaha  na  futbalovom  ihrisku,  sociálne  zariadenia
v     RKD,  plynofikácia  klubu  dôchodcov,  obecný  nájomný  dom  na  ulici  29.  augusta,  vy  -  
sporiadanie pozemkov MRK, osvetlenie kruhového objazdu, elektronické služby, park Ďurka
Langsfelda,  cyklocesta  pri  kanáli,  kompostáreň,  strecha KC, prebiehajúca kontrola VOS v
KC, učebne v ZŠ/
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing.
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Anketa o využití Športového domu

Prítomní riešili návrh znenia ankety o využití Športového domu, ktorá sa bude realizovať pri
voľbách dňa 29. 2. 2020.

JUDr. Miert uviedol, že výsledok ankety bude podkladom pre rozhodnutie obecného zastupi-
teľstva o ďalšom postupe riešenia budovy športového domu.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
návrh znenia ankety o využití Športového domu
II. schvaľuje
znenie ankety k využití Športového domu s možnosťami:
a) Bytový nájomný dom
b) Školské zariadenie
c) Zariadenie hotelového typu
d) Zariadenie sociálnych služieb so zameraním na seniorov a    poskytnutia možnosti návrhu  
využitia pre občanov.
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing.
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Návrh realizácie parku na ul. Ď. Langsfelda s financovaním prostredníctvom grantu so spolu-
účasťou obce max. 2000,- Eur alebo formou náhradnej výsadby na daných pozemkoch.
II. schvaľuje :



Realizáciu parku na ul. Ď. Langsfelda s financovaním prostredníctvom grantu so spoluúčas-
ťou obce max. 2000,- Eur alebo formou náhradnej výsadby na daných pozemkoch.
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing.
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo   
Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2019
II. berie na vedomie 
Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2019
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing.
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Dotácie z rozpočtu obce na r. 2020

p.  starosta  skonštatoval,  že  návrh  prerozdelenia  dotácií  z  rozpočtu  obe  bol  prerokovaný
ekonomickou a kultúrnou komisiou.

Mgr. Ďaďová prečítala návrh kultúrnej komisie k prerozdeleniu dotácií.

p. prednostka skonštatovala, že Futbalový oddiel Tatran Sučany má navrhnutú dotáciu za pod-
mienky, že si ju vyzdvihne do 1 mesiaca. 

p. Ľubomír Kyselica skonštatoval, že je možné vyhovieť požiadavke Futbalového oddielu o
dotáciu vo výške 20 tis. € s tým, že sa zruší miesto platenej upratovačky pre Futbalový oddiel.

p. starosta skonštatoval, že náklady na futbalový oddiel (dotácia vrátane služieb), predstavujú
37 tis. €.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
predložené žiadosti o     dotácie z rozpočtu obce Sučany    pre kultúrne, spoločenské a športové  
organizácie   na rok 2020  
II. schvaľuje
poskytnutie  dotácií  z  rozpočtu  obce  Sučany  nasledovným   kultúrnym,  spoločenským  
a     športovým organizáciám   na rok 2020:  
a/ FO Tatran Sučany vo výške 13     300,- €    na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce,  
rozvoj a údržbu majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO Tatran Sučany s     podmienkou  
uzatvorenia zmluvy o     poskytnutí dotácie do 31.3.2020 s     FO Tatran Sučany, v     mene ktorého  
bude konať preukázateľne zvolený zástupca.
b  /  Kolkársky  klub  Tatran  Sučany  vo  výške  2     500,-  €    na  úhradu  cestovných  nákladov  
/extraliga Slovensko a Čechy/ súvisiacich s činnosťou klubu v roku 2020. 
c/   Klub  sučianskych  turistov  Sučany  vo  výške  1     000,-  €    na  nákup  materiálu  na  
zabezpečenie  prevádzky  chaty  Vendovka  /matrace/,  a     na  výmenu  podlahy  v  celej  chate,  
vrátane protišmykovej úpravy.
d/     Skialpinistický klub Sučany     vo výške 1     200,- €   na zorganizovanie a     zabezpečenie  jednej  



etapy z dvojdňových skialpinistických pretekov jednotlivcov v spolupráci so skialpinistickým
klubom Skialp Klub Kriváň Turany.
e/     Volejbalový klub Tatran Sučany vo výške 500,- € na   uhradenie nákladov na prenájom  
telocvične v ZŠ Sučany v roku 2020 .
f/      TJ  Tatran  Sučany  /stolnotenis.  oddiel/  vo  výške  1     000,-  €   na  materiálno  technické  
zabezpečenie  tréningového  procesu,  údržbu  (a  tiež  kúpu  nového)  robota,  zabezpečenie
tréningu pre deti, nákup cien  a občerstvenia pre stolnotenisový turnaj o Pohár starostu obce
2020.
g/     Športový klub pri tenis. kurtoch obce Sučany vo výške 500,- € na   nákup antuky, nákup  
stavebného materiálu na opravu betónových múrikov, kúpu tenisových sietí, postreku proti
burine, vápna na čiary a     iných tenisových potrieb.    
h/     Tenisový klub Sučany vo výške 500,- €    na nákup antuky, vápna, výmenu vetracích okien  
v     sprche sociálnej budovy a iných potrieb na zabezpečenie fungovania klubu.  
i/      Slovenský rybársky zväz Martin, obvodná organizácia Sučany vo výške 1     500,- € na  
zarybnenie, opravu príjazdovej cesty, usporiadanie rybárskej zábavy a     športového rybárskeho  
dňa obce Sučany pre deti a     dospelých.   
j/      Základná  organizácia  JDS  v  Sučanoch  vo  výške  1     600,-  €  na   projekt:  „Aktívne  
starnutie“,  spoločenské  a  športové  podujatia  /dopravu  na  podujatia/  pre  členov  a  starších
občanov obce Sučany na rok 2020.
k/   Základná organizácia SZPB ZO Sučany vo výške 1     000,-€    na akcie,  kytice,  vence,  
admin.  činnosť  /poštovné  +  pohľadnice/,  výlet  pre  členov  ZO  SZPB,  účasť  na
celoslovenských  oslavách  75.  výročia   ukončenia  Druhej  svetovej  vojny  a  výročia  SNP,
spoluorganizovanie  osláv  75.  výročia  oslobodenia  obce  spojené  s  ukážkou bojov,  a  iným
sprievodným programom, návšteva imobilných členov, posedenie s jubilantmi nad 80 rokov,
účasť členov ZO SZPB na kult. podujatí  /koncert, divadlo/, spoluúčasť na majstrovstvách v
streľbe  zo  vzduchovky  „Strieľa  celá  rodina“,  „Strieľa  celá  škola“,účasť  na  oslavách  Ď.
Langsfelda, občerstvenie na členských schôdzach/2x ročne/. 
l/     Základná  organizácia  SZZP ZO Sučany  vo  výške  800,-  €  na  projekt   „Staráme  sa  
o     zdravie  členov  “Dotácia  na  činnosť  organizácie,  starostlivosť  o     zdravie,  Prevenciu  –  
kúpeľná  liečba,  záujmová  činnosť,  športové  aktivity  a     spoločenské  podujatia  členov  
organizácie( úhrada za dopravu).
m/     Občianske združenie Sučianka vo výške 800,- €   náklady na dopravu členov súboru na  
vystúpenia, nákup oblečenia( košele, blúzky ), nákup občerstvenia, náklady na výrobu nosiča
DVD.
n/   Miestny odbor Matice slovenskej Sučany vo výške  400,- € na projekt:   „ Kultúrne a  
spoločenské  podujatia  venované  výročiam  významných  osobností  Slovenska  a  Sučian,
pripomenutie významných udalostí, pre členov MO MS a občanov obce Sučany na rok 2020“/
náklady na tlač,  cestovné,  dopravné,  nákup občerstvenia,  nákup suvenírov a zabezpečenie
chodu miestneho odboru MS /.
o/   Montessori  Klub  Sučany  vo  výške  400,-  €  na  činnosť   Montessori  Klubu  Sučany  a  
úhradu nájmu a energií priestorov ZŠ Sučany.
p/ Stredisko Evanjelickej DIAKONIE, Diakonické centrum Sučany vo výške 500,- € na
kúpu nových matracov a     mobilných stolíkov pre klientov zariadenia.  
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing.
Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Dotácia centrám voľného času



JUDr. Miert  uviedol,  že  na ekonomickej  komisii  vzišiel  návrh,  prečo sú jednotlivé centrá
voľného času diferencované rozdielnou výškou dotácie na dieťa. Navrhovali rovnakú výšku
dotácie mimo CVČ Sučany.

p.  prednostka uviedla,  že výška dotácie  je  rozdielna vzhľadom k tomu,  že niektoré CVČ
usporiada 1-2 akcie jednorazovo, ostatné fungujú priebežne počas celého školského roka.

p. Kyselica uviedol, že dotácia by mala byť poskytnutá deťom na jeden krúžok, druhý by mal
byť platený. Navrhol zriadenie CVČ pre deti vo Futbalovom oddieli.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Dotácie pre CVČ na rok 2020 poskytované podľa VZN obce Sučany č. 6/2015 o dotáciách
Dotáciu pre CVČ zriadené na území obce Sučany poskytovanú podľa VZN č. 4/2017 a dodatku č. 10 k
VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na
území obce Sučany.

názov CVČ                                      počet žiakov výška
dotácie 
/1 žiak

dotácia celkom

CVČ Ul. A. Kmeťa 22 Martin  30    35,- € 1 050, - €
CVČ DOMINO  53 30- € 1 590 ,-  €   
Centrum environmentálnej
výchovy TURIEC   

176    15,- € 2 640,- €

Deep Dance Center  s. r. o. 103 17,- € 1 751,-€
Katolícka ZŠ s MŠ A. Bernolákav
Martine

16    35,- € 560,- €

Súkromné CVČ Vajanského
nám. 2  Martin

25 35,-€ 875,- €

Súkromná základná škola Bellamos 4  60,- € 240,- €
Celkom: 407 8 706,- €
SCVČ, Partizánska 13  Sučany 61 91,- € 5 551,- €
Celkom:                               468  žiakov 14 257,- €  

II. schvaľuje
Dotácie pre CVČ na rok 2020 poskytované podľa VZN obce Sučany č. 6/2015 o dotáciách
Dotáciu pre CVČ zriadené na území obce Sučany poskytovanú podľa VZN č. 4/2017 a dodatku č. 10 k
VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na
území obce Sučany.

názov CVČ                                      počet žiakov výška
dotácie 
/1 žiak

dotácia celkom

CVČ Ul. A. Kmeťa 22 Martin  30    35,- € 1 050, - €
CVČ DOMINO  53 30- € 1 590 ,-  €   
Centrum environmentálnej
výchovy TURIEC

176    15,- € 2 640,- €

Deep Dance Center  s. r. o. 103 17,- € 1 751,-€
Katolícka ZŠ s MŠ A. Bernolákav 16    35,- € 560,- €



Martine
Súkromné CVČ Vajanského
nám. 2  Martin

25 35,-€ 875,- €

Súkromná základná škola Bellamos 4  60,- € 240,- €
Celkom: 407 8 706,- €
SCVČ, Partizánska 13  Sučany 61 91,- € 5 551,- €
Celkom:                               468  žiakov 14 257,- €  

Za: 7 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,
JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 1 (JUDr. Miroslav Miert)

Zmena rozpočtu obce na rok 2020

p. prednostka informovala, že bol vypracovaný projekt na rekonštrukciu WC v Robotníckom
kultúrnom dome. Skonštatovala, že v súťaži sa môže výsledná cena znížiť. 

JUDr. Miert uviedol stanovisko ekonomickej komisie. 

Ing. Marián Dianovský uviedol,  že je potrebné zrekonštruovať komunikáciu pri  rodinnom
dome p. Kozáka.

p. starosta odpovedal, že ak sa bude robiť rekonštrukcia ul. Fatranská, v rámci toho sa urobí
táto oprava.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
použitie nevyčerpaných prostriedkov rezervného fondu z     roku 2019 vo výške 17     000,00 €  
na kapitálové výdavky v     roku 2020 a     to na:  
Príjem:
454 – Použitie RF                                                                                                             + 17     000,00 €  
Výdaj:
717     - 08.2.0 – Rekonštrukcia  a rozšírenie sociálnych zariadení RKD             + 17     000,00 €  
II. schvaľuje 
použitie nevyčerpaných prostriedkov rezervného fondu z     roku 2019 vo výške 17     000,00 €  
na kapitálové výdavky v     roku 2020 a     to na:  
Príjem:
454 – Použitie RF                                                                                                             + 17     000,00 €  
Výdaj:
717     - 08.2.0 – Rekonštrukcia a rozšírenie sociálnych zariadení RKD              + 17     000,00 €  
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Ľubomír Ky-
selica, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
zmenu rozpočtu obce na rok 2020
Príjem:



111 – Daň zo závislej činnosti FO                                                                               + 17     000,00 €  
Výdaj:
717     - 04.5.1 – Rekonštrukcia komunikácií a     chodníkov                                       + 17     000,00 €  
II. schvaľuje 
zmenu rozpočtu obce na rok 2020
Príjem:
111 – Daň zo závislej činnosti FO                                                                               + 17     000,00 €  
Výdaj:
717     - 04.5.1 – Rekonštrukcia komunikácií a     chodníkov                                       + 17     000,00  
Za: 5 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš,  Ing. Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica,
Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 3  (Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Ľubomír Kyselica)

Zmena rozpočtu

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
zmenu rozpočtu obce na rok 2020
Príjem:
111 – Daň zo závislej činnosti FO + 26 000,00 €
Výdaj:
717 - 04.5.1 – Rekonštrukcia a rozšírenie sociálnych zariadení RKD + 26 000,00 €

II. neschvaľuje 
zmenu rozpočtu obce na rok 2020
Príjem:
111 – Daň zo závislej činnosti FO + 26 000,00 €
Výdaj:
717     - 04.5.1 – Rekonštrukcia a rozšírenie sociálnych zariadení RKD              + 26     000,00 €  
Za: 3 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0

Zdržal sa: 5 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Ľubomír Kyselica, Ing.
Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,

p.  prednostka  uviedla,  že  k  rekonštrukcii  WC v  RKD ostáva  otvorená  otázka  žiadosti  o
dotáciu z Ministerstva financií na infraštruktúru samospráv. 

p. starosta povedal, že situácia pri riešení zateplenia pergoly materskej školy bola obdobná.
Ako laik nedokázal toto posúdiť, preto bol vypracovaný projekt, kde projektant garantoval, že
bude  dodržaná  minimálna  teplota  15  stupňov  Celzia.  Následná  vykonaná  kontrola
skonštatovala, že podmienky sú dodržané. 

Správy z komisií

Mgr.  Veronika  Ďaďová  informovala  o  činnosti  kultúrnej  komisie,  ktorá  je  zameraná  na
prípravu Dní Milana Hodžu, kde hlavným hosťom bude Sima Martausová. 

JUDr. Miert informoval o činnosti ekonomickej komisie.



MUDr. Iveta Trnovská, MPH. informovala o činnosti sociálnej komisie, ktorá riešila projekty
Terénnej sociálnej práce, Komunitného centra, Miestnej občianskej poriadkovej služby.
Požiadala o schválenie dávok v hmotnej núdzi.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
žiadosti o jednorazové a mimoriadne dávky v hmotnej núdzi nasledovne: 
Viera Schneiderová - návrh 50,- € /mimoriadna dávka/ 
Anna Paulovičová - návrh 50,- € /jednorázová dávka/
Eva Mráziková - návrh 50,- € /mimoriadna dávka/
Jozef Facuna – nespĺňa kritéria VZN
Celkom navrhnuté: 150,- €
II. schvaľuje
žiadosti o jednorazové a mimoriadne dávky v hmotnej núdzi nasledovne: 
Viera Schneiderová - návrh 50,- € / mimoriadna dávka/ 
Anna Paulovičová - návrh 50,- € /jednorázová dávka/
Eva Mráziková - návrh 50,- € /mimoriadna dávka/
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Ľubomír Ky-
selica, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

MUDr. Iveta Trnovská, MPH. navrhla, aby fotografie z akcie “Farebná jeseň” boli využité v
kalendári.

Mgr. Róbert Kováč navrhol, aby sa zakúpili a umiestnili fotopasce na miestach, kde sa vytvá-
rajú nelegálne skládky. 

p. starosta informoval, že na spoločnom stretnutí p. Solčanská vysvetľovala účel zriadenia
Komunitného centra. Na jeho aktivitách sa môže podieľať ktokoľvek, nielen občania Sučian.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
správy z     činnosti komisií OcZ obce Sučany  
II. berie na vedomie
správy z     činnosti komisií OcZ obce Sučany  
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Ľubomír Ky-
selica, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

MUDr. Iveta Trnovská uviedla, že čo sa týka  inventarizácie, poslancovi nie je možné priká-
zať vykonávať inventarizáciu. Môže sa zúčastniť vykonávania inventarizácie.

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že poslanci vykonávajú kontrolu majetku cez prijaté uzne-
senia. Je nepísaným pravidlom, že od roku 2002 vykonávajú inventarizáciu.

Prítomní sa dohodli na vykonaní inventarizácie zamestnancami obce.



Mgr. Róbert Kováč požiadal, aby v čase prijímacích skúšok Bilingválneho gymnázia bolo ot-
vorené múzeum Ďurka Langsfelda, Eugena Lazišťana pre verejnosť. Vytvorí sa program pre
rodičov.
Ďalej požiadal o riešenie nefunkčného rozhlasu v obci. 

p. starosta odpovedal, že obecný rozhlas má 18 rokov. Riešenie pokrytia rozhlasom pre celú
obec by stálo 45 tis. €.

p. Kyselica skonštatoval, že vzhľadom k neprijatiu uznesenia na rekonštrukciu WC v RKD je
potrebné hľadať lacnejšiu variantu riešenia. 

p. starosta skonštatoval, že požiada stavebnú komisiu o prehodnotenie tohto zámeru a poslan-
cov o návrh riešenia.
Je možné požiadať Ministerstvo financií o dotáciu, na základe ktorej môže obec získať 15 tis.
€. Je to priechodné, no nie garantované. 

Mgr.  Ďaďová skonštatovala,  že problémom vysokej ceny za rekonštrukciu WC v RKD je
riešenie kanalizácie budovy. 

p. Kyselica sa opýtal, či je opravený rozhlas v dome smútku. 

p. starosta odpovedal, že problém rieši p. Mihálik. Ďalej uviedol, že bola nacenená dlažba,
ktorá má byť položená pri dome smútku. Kalkulácia vyšla na 20 tis. €.

p.  prednostka informovala,  že odvolanie v súdnom spore s  Ing.  Stanovským bolo zaslané
Okresnému súdu elektronicky. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
informáciu o podanom odvolaní v súdnom konaní s     p. Miroslavom Stanovským o     zaplatenie  
156.365,63 Eur s     prísl.  
II. berie na vedomie
informáciu o odvolaní v súdnom konaní s     p. Miroslavom Stanovským o     zaplatenie 156.365,63  
Eur s     prísl.  
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Ľubomír Ky-
selica, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Návrh na vyradenie majetku: Detské ihrisko Prefa z     r. 2007.  
II. schvaľuje 
vyradenie majetku: Detské ihrisko Prefa   z     r. 2007.  
Za: 8 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Ľubomír Ky-
selica, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová)
Proti: 0

Zdržal sa: 0



MUDr. Richard Koyš navrhol, aby návrh rozpočtu bol pripravený na rokovanie obecného za-
stupiteľstva v mesiaci 9/2020.
Zároveň požiadal o označenie výtlkov pri Krauss Maffei, nakoľko tam hrozí úraz, poškodenie
auta. 

Interpelácie
Do interpelácií sa nikto neprihlásil.

Záver

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie
obecného zastupiteľstva ukončil.

        

........................................

                                Viera Jašeková

                                   zapisovateľka                                 

…………….......................................           ...........................…….................

         MUDr. Iveta Trnovská, MPH.        Ing. Marián Dianovský
                     overovateľ       overovateľ

             …………….......................................           ...........................…….................

          Mgr. Eva Belicová                Martin Rybár

prednostka OcÚ          starosta obce



Prezenčná listina 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 11.02.2020 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch

P r í t o m n o s ť   n a       z     a     s     a     d n u     t í :  

Funkcionári OcÚ:

1.  Martin Rybár -   starosta obce
      2.   Mgr. Eva Belicová -   prednostka obecného úradu

P o s l a n c i :    

1. MUDr. Richard Koyš
2. Mgr. Veronika Ďaďová
3. Mgr. Róbert Kováč
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. JUDr. Miroslav Miert
6. Ľubomír Kyselica
7. Ing. Marián Dianovský
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Mgr. Gabriela Pecková - ospravedlnená
11. Martin Giert - ospravedlnený

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková -   zapisovateľka

H o s t i a :  

- viď prezenčná listina


